

Title (en)  
CLAMP FOR SUN-SCREENS.

Title (de)  
KLEMMHALTERUNG FÜR SONNENSCHUTZVORRICHTUNGEN.

Title (fr)  
FIXATION POUR DISPOSITIFS ANTISOLAIRES.

Publication  
**EP 0358742 A1 19900321 (DE)**

Application  
**EP 89902773 A 19890227**

Priority  
DE 8802554 U 19880226

Abstract (en)  
[origin: WO8908180A1] A clamp for sun-screens is composed of first and second clamping means (1, 2) that form each a clamping flange (5, 7) and that are held together by guiding means (8, 11). A threaded spindle (3) draws together the clamping flanges (5, 7). Spindle mounts (9, 12) link the spindle to both clamping means (1, 2). The spindle mount (9) on the first clamping means (1) has a threaded bore (10) and the spindle mount (12) on the other clamping means (2) has a longitudinal bearing (13). A cap (4) has not only decorative purposes, but also holds together the various elements and supports the spindle (3).

Abstract (fr)  
Une fixation pour dispositifs antisolaires comprend un premier et un deuxième organes de serrage (1, 2) qui forment chacun une bri,e de serrage (5, 7) et sont retenus ensemble par des guides (8, 11). Une broche filetée (3) sert à rapprocher les brides de serrage (5, 7). Des montures (9, 12) relient la broche aux deux organes de serrage (1, 2). La monture (9) agencée sur le premier organe de serrage (1) présente un alésage fileté (10) et la monture (12) agencée sur l'autre organe de serrage (2) présente un palier de butée (13). Un couvercle (4) rend l'ensemble plus décoratif, retient les éléments de la fixation et soutient la broche (3).

IPC 1-7  
**E06B 9/174; F16B 2/12**

IPC 8 full level  
**E06B 9/174** (2006.01); **E06B 9/50** (2006.01); **F16B 2/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 9/50** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8908180A1

Cited by  
DE10047633C2; EP1520955A3; DE19636921C1; EP2500506A3; EP1898041A1; EP0730081A1; DE202010000749U1; DE202021100621U1; EP1524401A1; DE202011001345U1; DE202015100135U1; DE202009000316U1; DE202011004073U1; EP2500506A2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8802554 U1 19880414**; DE 58900415 D1 19911205; DK 167291 B1 19931004; DK 530289 A 19891025; DK 530289 D0 19891025;  
EP 0358742 A1 19900321; EP 0358742 B1 19911030; WO 8908180 A1 19890908

DOCDB simple family (application)  
**DE 8802554 U 19880226**; DE 58900415 T 19890227; DK 530289 A 19891025; EP 8900184 W 19890227; EP 89902773 A 19890227